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PÄEVAKORD: 

1. Ülevaade koolitervishoiuteenusest Viimsi Koolis. 

2. Viimsi Kooli 2025.aasta eelarve tutvustus. 

3. Ülevaade päevakava muudatuse hetkeseisust ja planeeritavatest tegevustest. 

4. Stuudiumi kasutamine peamise infokanalina- arutelu. 

5. Muud jooksvad teemad. 

 

 

I Ülevaade koolitervishoiuteenusest Viimsi Koolis. 

 

Viimsi Koolis on kaks kooliõde, kelle põhifunktsiooniks on terviseennetuse alased tegevused. 

Nendeks on: 

- tervisekontrollid (nende raames ka vaimse tervise test Tervise Infosüsteemis TIS), 

- immuniseerimised, 

- esmaabi koolituse toetamine (toimub inimeseõpetuse tunni raames), 

- kooli söökla külastused ja kaloraaži jälgimine menüüs. 

 

Lisaks sellele, viivad kooliõed läbi ka vajaduspõhiseid vastuvõtte. Oluline on siinkohal 

märkida, et kooiõed ei määra ega vii läbi laste ravi ega analüüse, vaid on vajadusel esmaabi ja 

esmaste meditsiiniliste tegevuste läbiviijad. Kui laps vajab regulaarset ravi ja/või omab 

spetsiifilisi tervisenäitajaid (näiteks allergiad ravimite suhtes, kroonilised haigused, erilised 

foobiad, jms), siis lapsevanemalt oodatakse sellise info jagamist kooliõdedega. Läbiviidud 

vastuvõttude andmeid kajastatakse nüüdsest ka Digilugu rakenduses. Juurutatakse korda, et 

lapsele ravimi andmise kooliõde võtab ühendust (helistab) lapsevanemaga ja annab küsib 

selleks nõusoleku. Samuti võtab kooliõde ühendust lapsevanemaga, kui ta teatud lapse puhul 

tuvastab regulaarse (kolm korda ja enam) murekohana ühte või mitu järgmises lõigus loetletud 

probleemist. 

 



Õendusjuht Karena Leiger tõi olulisemate murekohtadena välja: 

- lastel hommikusöögid söömata (mis viib iivelduste, peavalude, teadvuse kaotusteni, 

jne); 

- laste ülekaalulisust; 

- kooli ja tundidesse kiirustamisest tekkinud kukkumistraumasid; 

- telefonide kasutamisest ja valest kehaasendist tingitud pea- ja kaelavalusid; 

- psühhosomaatilisi sümptomeid (liigsest ärevusest ja hirmudest tingitud organismi 

kaitsereaktsioonid, jne)  

 

Korraldusliku poole pealt tõi Karena Leiger lisaks välja, et mitmed lapsevanemad ei vasta 

immuniseerimist ja muid tervisemuresid puudutavatele teadaannetele. Sellisel juhul kasutavad 

kooliõed samuti „kolme korra reeglit“- näiteks kui vaktsineerimise nõusoleku päringule on 3 

korda vastamata jäetud, siis loetakse seda keeldumiseks. Jne. 

 

Hoolekogu ettepanek: õendusteenuse pakkuja poolt töötada välja kokkuvõtlik ja ülevaatlik 

infoleht, ning jagada see õpilaste ja vanematega (Stuudium). 

 

Õendusjuht Karena Leiger palus, et lapsevanemad salvestaksid kooliõdede telefoninumbri enda 

telefonidesse (välistamaks võõra numbri pähe vastamata jätmist), ning iga õppeaasta alguseks 

koguda ja sõnastada kooliõdedele ka kooliperelt tulnud ootusi ja ettepanekuid. 

 

Ülevaatlik presentatsioon lisatakse käesolevale protokollile. 

 

II Viimsi Kooli 2025.aasta eelarve tutvustus. 

Viimsi Valla esindaja Katrin Markii tegi ülevaate eelarve protsessist: 

- oleme leidnud raha Viimsi Kooli III astmesse psühholoogi palkamiseks. 

Töökuulutus on väljas. 

- Suure kuluartiklina- kooli aatriumi klaaskatus läheb remonti. 2025 õppeaasta 

alguseks peaks valmis saama. 

- 5.-9. klasside õpilastele on E-Õpiku kasutus nüüd tagatud. 

Kooli direktor Peeter Sipelgas: 

a) Kooli 2025.a. eelarve on 6% suurem kui aastal 2024. Kvalifikatsiooninõutele vastava 

õpetaja ja tugispetsialisti töötasu alammäär alates 01.01.2025 on 1970 eurot ja ülejäänud 

töötajatel tõusis töötasu kuni 2,5%. 

b) 2025. aastasse planeeritud ehitus- ja remonttööd: 

- aatriumi klaaskatuse vahetus; 

- aknapalede renoveerimine; 

- C-korpuse tualettruumide remont; 

- töö- ja tehnoloogiaklassi remont; 

- õpetajate toa remont. 

 

III Ülevaade päevakava muudatuse hetkeseisust ja planeeritavatest tegevustest. 

Kooli direktor P.Sipelgas andis ülevaate: 



Päevakava muudatus jõustub 01.09.2025. Seniks on planeeritud testperiood koos arutelude ja 

korrigeerimistega. 18.02.2025 toimub päevakava muudatusi puudutav infopäev 

lapsevanematele, mille kohta saadetakse laiali eraldi teavitus. 

Hoolekogu liikme U.Paris Palo eriarvamus: 

Ei ole nõus et õppenädalas saab toimuda vaid üks kehalise kasvatuse „topelt-tund“. Kaks 45-

minutilist tundi nädalas on hoopis teise mõjuga kui üks 90-minutiline. Ning, 90-minutiline 

kehalise kasvatuse tund on lastele liiga suureks koormuseks. 

Hoolekogu liikme Karolina Konno kommentaar:  

Olen ise lõpetanud Viimsi Kooli mõned aastad tagasi, ning saan omal näitel kinnitada, et kooli 

kehalise kasvatuse õpetajad on vajaliku hariduse ja oskustega, et 90-minutiline tund sisustada 

piisavalt optimaalselt nii tegevuste kui koormusega. 

Toimus aruelu kehalise kasvatuse tunni pikkuse osas. 

 

IV Stuudiumi kasutamine peamise infokanalina- arutelu. 

Probleemiks on, et kuna paljud lapsevanemad kas ei kasuta Stuudiumit üldse, või külastavad 

seda harva, siis vajalik info ei jõua nendeni. Sarnane olukord on ka kooli hallatavate 

meililistidega, kus sees on kas elektronposti aadresse puudu, või on need suletud. Arutelu 

tulemusena leiti, et: 

- klassijuhatajad peaks õppeaasta alguse vanemate koosolekutel koguma 

lapsevanemate kontaktaadresse ning moodustama meililiste. Samuti kutsuma üles 

Stuudiumit kasutama. 

- 2025. õppeaasta 1. klassidesse tulijate vanematele kommunikeeritakse ainsa 

suhtluskanalina Stuudiumit. See aga ei välista, et klassid ise teeks omavaheliseks 

suhtluseks meililiste, sots.meedia gruppe, vms. 

Hoolekogu liikme Karin Grentsi ettepanek:  

Stuudium rakendus sulgeb kasutajakonto ja vastavalt lõpetab teavituste saatmise, kui sa pole 

süsteemi teatud aja jooksul sisse loginud. Seda võiks muuta. 

 

V Muud jooksvad teemad. 

a) Koolipidaja ei võimalda kooli õpetajatele ja nende pereliikmetele ujula ja sauna tasuta 

kasutamist. 

Viimsi Valla esindaja Katrin Markii sõnul ootab vald Maksu- ja Tolliametilt vastust 

küsimusele erisoodustusmaksu tasumise vajalikkuse osas. Peale seda otsustakse, kas 

saab võimaldada või mitte. 

b) Läbiviidud „Kooli toitlustamise rahulolu-uuring“ näitas teatud langust rahulolus 

teenindajatega ja taldrikute-kandikute seisukorraga. Mõlemad murekohad on Viimsi 

Valla poolt teenusepakkujaga läbiräägitud. Vald määrab ka kuupäevad probleemsete 

kohtade lahendamiseks.  

Uuring näitas samas ka rahulolu tõusu koolitoidu maitse ja välimusega. 



c) Murekohaks on kooli vara lõhkumine õpilaste poolt. Temaatika vajab arutelu ja 

võimalikke lahendusi- nii asjassepuutuva kommunikatsiooni kui vanemate kaasamise 

näol. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub3.aprillil kell 18:00 Viimsi Koolis. 

 

Juhataja       Protokollija 

Kristi Õng       Maksim Rozalka  

 


